
Protokół nr 34/21 
z posiedzenia Komisji 

Zdrowia i Pomocy Społecznej 
z dnia 23 czerwca 2021 roku 

Komisja obradowała w składzie: 

1. BARBARA BURY- Przewodnicząca Komisji 
2. ZOFIA KRZEMIŃSKA 
3. MAREK CHART 
4. ANDRZEJ MARACH 
5. IWONA SIKORSKA 
6. TOMASZ FIFIELSKI 
7. KRZYSZTOF SZYMANOWICZ 

Zaproszeni goście: 

Zgodnie z listą obecności (zał. nr 1) 

Przewodnicząca Komisji otworzyła obrady od godz. 09:00, następnie przedstawiła 

przesłany wcześniej porządek obrad. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do 

przesłanego porządku obrad. 

1. Sprawozdanie z działalności Szpitala Powiatowego im dr Adama Gacy i dr Józefa 

Łaskiego realizowanych przez Novum - Med Spółkę z o.o. 

2. Przygotowanie Powiatu do sezonu letniego pod kątem sanitarnym. 

3. Opiniowanie projektu uchwały na sesję: 

- przyjęcia „Powiatowego Programu Przeciwdziałania Bezrobociu, Promocji 

Zatrudnienia oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2021-2025". 

4. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

5. Zakończenie. 

Ad. 1. 

Maria Kiełbasińska Prezes Zarządu Novum -Med sp. zo. o przedstawiła sprawozdanie z 

działalności Szpitala Powiatowego im dr Adama Gacy i dr Józefa Łaskiego realizowanych przez 

Novum - Med Spółkę z o. o ( zał. nr 2). Poinformowała, że ogólna wartość wpływów w zakresie 



zawartych umów z NFZ wyniosła 27 755 314,04 zł. Przychody spółki w okresie 

sprawozdawczym wyniosły 29.847.972,31 zł, natomiast koszty 29 146.797,59 zł. Nadmieniła, że 

w roku sprawozdawczym spółka uzyskała zysk finansowy netto w kwocie 641.865,72 zł. 

Wspomniała o modernizacji oddziałów. Wymieniona została karetka pogotowia w Kamieniu 

Kraj. Wskazała, że od 1 lipca br. w szpitalu obowiązkowy będzie obieg dokumentacji lekarskiej. 

Radna I. Sikorska zapytała, czy w szpitalu udzielana jest pomoc psychologiczna dla matek, 

które poroniły. 

M. Kiełbasińska Prezes Zarządu Novum -Med sp. zo. o odpowiedziała, że szpital zatrudnia 3 

psychologów w poradniach. Nie ma obowiązku zatrudniania psychologa na etacie. Osobiście 

podjęła decyzje, aby spółka realizowała to zadanie z własnych środków. Zatrudniony został 

dodatkowy psycholog. Te 3 osoby w umowie mają wpisane także oddziały szpitalne. 

Starosta Sępołeński poprosił o informacje nt. nacjonalizacji szpitali. 

Maria Kiełbasińska Prezes Zarządu spółki z o.o. Novum - Med wspomniała, że osoby 

zarządzające szpitalem będą poddawane certyfikacji. Wyjaśniła, że szpitale mają być podzielone 

na 4 grupy: 

Typu „A"- w dobrej sytuacji finansowej dopasowane do potrzeb regionalnej- one nie podlegają 

racjonalizacji, 

Typu „B"- potrzebujący drobnej racjonalizacji, 

Typu „C"- szpital wymagający programu restrukturyzacji - zatrudnia doradcę 

restrukturyzacyjnego 

Typu „D"- przejęcie zarzadzania przez ARS . 

Starosta J. Tadych wspomniał o stypendium dla studentki medycyny, która chciałaby związać 

swoje losy ze szpitalem. W planach restrukturyzacji trudno jest podjąć teraz takie decyzje. 

Należałoby poddać stosowną decyzję Radzie w tej sprawie. 

Radny M. Chart optował, aby decyzja ta była podjęta po wdrożeniu restrukturyzacji. 

M. Kiełbasińska wspomniała, że studentka medycyny ma także inne propozycje stażu. Decyzja 

w tej sprawie powinna być podjęta w najbliższym czasie. 

Komisja wniosek: 

1. Komisja wnioskuję do Zarządu Powiatu, aby podjął działania w kontekście 

przygotowania formy wsparcia w postaci stypendiów dla studentów kierunków 

medycznych. 



Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 2. 

E. Estkowska PPSSE przedstawiła informacje nt. przygotowania Powiatu do sezonu 

letniego pod kątem sanitarnym. Poinformowała, że łącznie przeprowadzono 99 kontroli: 

ośrodków wczasowych, obiektów sportowych i rekreacyjnych. Oznajmiła, że przed 

sezonem letnim zgłoszono dwa kąpieliska oraz jedno miejsce przeznaczone do kąpieli 

zwyczajowej w Lubczy ( zał. nr 3). 

Sławomir Kłys Zastępca Dyrektora PUP przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia „Powiatowego Programu Przeciwdziałania Bezrobociu, Promocji Zatrudnienia 

oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2021-2025( zał. nr 4). 

Radny K. Szymanowicz zapytał o kwoty wsparcia na rozpoczęcie działalności. 

Sławomir Kłys Zastępca Dyrektora PUP wyjaśnił, że średnio wsparcie udzielane jest 

na kwotę to 22 tys. zł. W tym roku skorzysta z tej formy pomocy 55 osób. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie. 

Ad. 4. 

Spraw wniesionych nie było. 

Ad. 5. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

zamknęła posiedzenie o godz. 12. 56 . 

Protokółowała: 

Ad. 3. 

Przewodnicząca KoifffśjT 

L/ 


